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Ronald Solli 

Prestbø 

5419 Fitjar 

 

Leppefisk regulering. 

 

Eg har fiska leppefisk siden 1990 til bruk til avlusing av laks og ørret.Som havforskninga har 

kommet fram til har bestanden blitt redusert spesielt dei siste 5 åra. 

Det er dei siste 5 åra at ringnotfiskere på friordning og har drevet dette fiskeri,dette har resultert i 

at kystfiskere som har levd av dette fisket har nærmast er blitt fortrengt av ringbåtfiskere,så eg 

synest at reduksjon på 15-20% er ein selvfølge at dei som er kommet inn i fisket etter 2005 må 

stå for.event.dei som har dette som attåtnæring. Det er mange måtar å å redusere dette på. 

 

helsing Ronald Solli 


